
2001年年年年5月月月月9日日日日(星期三星期三星期三星期三)
立法會會議席上立法會會議席上立法會會議席上立法會會議席上

劉炳章議員就劉炳章議員就劉炳章議員就劉炳章議員就“園境及綠化政策園境及綠化政策園境及綠化政策園境及綠化政策”
提出的議案提出的議案提出的議案提出的議案

議案措辭議案措辭議案措辭議案措辭

“本會促請政府立即檢討全港的天然及景觀資源分布狀況，以制訂一套全港性園

境及綠化政策，並指派一個政策局，專責監督和協調各政府部門在推行城市規劃

及建設工程項目時，切實執行此園境及綠化政策，以達至可持續發展的目的；同

時，政府應透過重新規劃及其他措施，改善現時市區的狀況，從而提升居住環境

質素。”

  

(Translation)

Motion on “Landscaped development and greening policy”
to be moved by Hon LAU Ping-cheung

at the Legislative Council meeting
on Wednesday, 9 May 2001

Wording of the Motion

“That this Council urges the Government to immediately review the distribution of the
natural and landscape resources in Hong Kong for the purpose of formulating a
territory-wide landscaped development and greening policy, and to designate a policy
bureau to monitor and co-ordinate the effective implementation of the policy by
various government departments in carrying out town planning and infrastructural
projects, in order to achieve the goal of sustainable development; at the same time, the
Government should improve the existing conditions of the urban areas through re-
planning and other measures so as to enhance the quality of the living environment.”


